

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

2. Մ. Հայրապետյան. E_p ($1 < p < \infty$) դասերի ենթատարածությունների մեջ առօրինակ ֆունկցիաների բազիսի մասին	171
Գ. Վ. Վերաբյան. Փառակուսային օպերատորային փնջի ֆակտորիզացիայի մասին	185
Հ. Գ. Ղազարյան. Հիպոէլիպտիկ բազմանդամների մի ընտանիքի մասին	189
Գ. Գ. Էմին. Բազմաձևությունները և երկրազածնությունները բոլոր օղակների վրա մոդուլների կատեգորիայում	212
Լ. Ա. Տեր-Իսրայելյան. Ռացիոնալ ֆունկցիաներով հավասարաչափ մոտարկման մասին	236
Ա. Ա. Մելիքյան. Դիտարկման մոմենտների մինիմալ քանակի մասին մոդելային մոտեցման խաղում	242

С О Д Е Р Ж А Н И Е

Г. М. Айрапетян. О базисе рациональных функций в подпространствах классов E_p ($1 < p < \infty$)	171
Г. В. Вирабян. О факторизации квадратичного операторного пучка	185
Г. Г. Казарян. Об одном семействе гипоеллиптических полиномов	189
Г. Г. Эмин. Многообразия и бимногообразия в категории модулей над всеми кольцами	212
Л. А. Тер-Исраелян. О равномерной аппроксимации рациональными функциями	236
А. А. Меликян. О минимальном числе моментов наблюдений в модельной игре сближения	242

C O N T E N T S

H. M. Hayrapetian. On the basis of rational functions in subspaces of E_p classes ($1 < p < \infty$)	171
G. V. Virabian. On the factorization of a quadratic bunch of operators	185
H. G. Kazartan. On a family of hypoelliptic polynoms	189
G. G. Emtin. Varieties and bivarities in the category of modules over all rings	212
L. A. Ter-Israjelian. On uniform approximation by rational functions	236
A. A. Melikian. On the minimal number of observation moments in a model approach game	242